
Protokoll fört vid årsmöte med Djurgårdens Hyresgästförening den 21

september 2022

Mötet inleddes med information från Magnus Andersson, KDF, samt svar på

frågor ställda av medlemmarna:

Magnus Andersson

Det har varit ett hyfsat normalt år men det har fortfarande varit en besvärlig

ekonomi för några av verksamheterna. KDF har haft full bemanning under

sommaren. Parkeringsintäkterna har ej påverkats.

KDF:s verksamhet är sjävfinansierad.

Kommande projekt:

Renovering av dockorna på Beckholmen. Porten till den stora dockan tillverkas i

Holland och leverans skall ske 2023.

Nytt kök, nya toaletter och nya personallokaler mm skall byggas på Rosendals

trädgård. Beslut väntas ske i närtid och det skall vara klart om ca klart om ca 2,5

år. Dessa båda projekt kommer att innebära en STOR kostnad.

Tak & måleriprojekten kommer att fortsätta under 2023 i något mindre skala.

Angående trafiken på Djurgårdsvägen.

Västra delen av Södra Djurgården skulle behöva stängas av under

sommarsäsongen. Kommunen är oroliga för trafikmiljön på Strandvägen och

vid Nybroplan. KDF:s önskan är att den planerade gångbron från Strandvägen

borde byggas snarast och att Staden borde stå för kostnaden för den, samt att

Strandvägen bör anpassas för stängning vid bron. KDF & KDI har tagit fram en

trafikutredning, som bl a innehåller dessa punkter, samt stängning av

parkeringsplatser. Mycket av detta testades under första veckan i juni, med

trafikvärdar vid bron mm. Att permanent bemanna brofästet skulle tyvärr

innebära en stor kostnad.

Jubileumsåret 2023

2023 är det 50 år sedan Carl XVI Gustaf blev kung, 500 år sedan Gustav Vasa

blev kung, 100 år sedan Stadshuset byggdes och 200 år sedan Karl XIV Johan












